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      Sekretær 

Bente Stryger Hansen 

      Rosenvang 26 

      4990 Sakskøbing 

  

 

                   Sakskøbing, den 27. marts 2014 
 

 
Til stede var: Kurt Wiell, Lynge Thang Jørgensen, Sven Erik Nyman, Kurt Johansen, Bente Stryger 
Hansen.  
 
Afbud fra: Morten Jensen 
 
 

Referat fra repræsentantskabsmøde den 27. marts 2014 på Sukkertoppen i Sakskø-
bing.  
 
Kurt Wiell bød velkommen 
Særlig velkomst til direktør for BD: Charlotte Malmroes, Næstformand og formand for badminton 
Midtjylland: Jens Dall og Uddannelseschef Ulrik Ditlev Jansen. 

 
1,2 træner kursus i Tingsted med 16 deltagere i søndags. Tale om at afvikle et lignende kursus i 
august 2014. 
 

1. Godkendelse af stemmeberettigede klubrepræsentanter samt konstatering af, hvem der i 
øvrigt deltager i mødet med eller uden stemmeret.  
- Fremmødte: 11 klubber og 33 deltagere incl. 5 deltagere fra Bestyrelsen for BLF og 3 

deltagere fra Badminton Danmark. I alt 27 stemmeberettigede. 
 

2. Valg af dirigent. 
- Erik Høi valgt som dirigent.  

 
3. Beretning aflægges om kredsens virksomhed. 

- Erik Høi takkede for valget. Repræsentantskabsmødet var lovligt indvarslet. 
- Bestyrelsens beretning. Alle beretninger var udsendt. Ej spørgsmål til de fremsendte 

beretninger. 
- Kurt Wiell: Mange artikler og billeder fra klubberne i det lokale dagblad. Opfordring til at 

blive ved med det. Det viser, at badminton er en populær sport. 
 
SU 

- Seniorudvalget. SvenErik Nyman. Gave til Kraghave som er LF mestre i år. Alle skal 
fremadrettet anvende badmintonpeople.   

- Tak til Stubbekøbing og Sakskøbing som har været værter ved mesterskaber. 
- Skal vi fortsætte med at udlevere pokaler og medaljer?   
- På Lolland-Falster er alle rækker i holdturnering repræsenteret. Få kampe aflyst 
- Seks kampe i veteranrækken. 
- Badmintonpeople fungerer fint. 
- Morten Romme: Medaljer bør spares væk og pengene kan bruges på ungdom i stedet 

for. Pernille Jensen: Enig. Det blev besluttet at medaljer spares væk i seniorafdelingen. 
UBU 

- UBU: beretning fremsendt. 
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- Ingrid Nielsen: Ønskede Quinde Cup flyttet til lørdag den 17. januar, da LF mesterskab 
for senior ikke bliver denne weekend.  

- Jens Dall: glædeligt at LF har så mange arrangementer. 
USU 

- Kredstræning gået godt med Thomas og Tine. Godt input fra Stubbekøbing. Indbydel-
ser til næste sæsons kredstræning er udsendt allerede nu. Et ønske fra klubberne. Der 
vil i næste sæson blive fokus på pigetræning, så vi kan fastholde pigerne. 

- LF-Mesterskab gået godt med lige så mange deltagere som sidste år. 
- Flere og flere unge mennesker er tilmeldt klubberne. 
- Entusiasme rundt omkring. 
- Thomas Wiell: Hvad forventer man sig af niveauet? Lynge: Niveauet er ikke sat for 

højt, præget af B spillere, da vi gerne vil have flere med. Der er pt. nogle spirende ta-
lenter. Lynge: Opfordring til at tilmelde flere til kredstræning. 

- Kredstræning ligger om søndagen, men vi er åbne over for at ændre dette, hvis der er 
ønsker herom. 

- Pernille: Sjælland spiller også om søndagen. Det er en ulempe. Spillere i Stubbekøbing 
vil gerne deltage i åbne stævner. 

- Thomas Wiell: Kunne kredstræning evt. være fredag aften? 
- Bestyrelsen laver en undersøgelse af hvilken dag der er bedst til kredstræning. 

 
Udviklingskonsulentens beretning: 

- Kurt Wiell: Vi er glade for Linda’s arbejde i vores kreds. Linda har besøgt mange klub-
ber og er meget synlig i området og har sat flere ting i gang. 

- Alle beretninger er godkendt. 
                                        

4. Kassereren forelægger budget for den kommende sæson. 
- Budget fremsendt i forvejen.  
- Overskud kr. 8.640. Kassebeholdningen må gerne være lidt større. 
- Budget for 2014/15 er vedtaget. 

                                                                                                                                    
5. Behandling af indkomne forslag (herunder også evt. forslag til lovændringer). 

- § 2 vedr. nyt navn, Badminton World Federation BWF. 
- § 6 vedr. ændring af kontingentbetaling. 
- § 6. b) vedr. fællesbestemmelser. Ændringsforslag Badminton Lolland Falster i stedet 

for Midtjylland. 
- § 6 c) ny tekst vedr. indberetning af medlemstal.  
- § 6 d) ny tekst vedr. restance og B medlemskab. 
- § 21 udgår 
- § 7 j) udgår 
- § 7 m) ny tekst vedr. nye klubber. 
- § 7 n) ny tekst vedr. kursus. 
- § 8 ny tekst vedr. navneændring 
- § 4 a) ny tekst vedr. at klubber er nu også medlem af BD. 
- § 4 b) indmeldelse skal følge Badminton Danmark’s regler. 
- § 4 c) ny tekst vedr. udmeldelse. 
- § 15 pkt. 3 ny tekst vedr. antal stemmeberettiget i repræsentanter. 
- Samlet afstemning: 27 stemmeberettigede. Enstemmigt vedtaget. 

 
 

6. Valg af bestyrelse, jfr. §17: 
a) Valg af næstformand: Kurt Johansen valgt for 2 år. 
b) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer. På valg er Sven Erik Nyman, Morten Jensen og Cas-

per Thaaning Steffensen.  



Side 3 af 4 

 

Sven Erik Nymann valgt for 2 år. 
Morten Jensen og Casper Thaaning Steffensen ønsker ikke genvalg. Derfor mangler 
der en ny UBU formand. Casper Thaaning Steffensen vil gerne fortsætte med sin WEB 
opgave uden for bestyrelsen.  
Kurt Wiell orienterede om UBU formandens arbejdsopgaver: koordinering, nedsættelse 
af arbejdsgrupper og fordeling af tilbuddene over sæsonen samt møder i UBU udvalget. 
Thomas Wiell: For lange bestyrelsesmøder. Pernille Jensen: Ej spisning først. Bestyrel-
sesmøderne må ikke være for lange. Unge mennesker ønsker derfor ikke at deltage i 
lange møder. Morten Romme: Enig i at bestyrelsesmøderne er for lange for en familie 
far/mor. Han har selv siddet i bestyrelsen. Jens Dall: Erfaring fra Jylland er, at de unge 
vil gerne varetage arbejdsopgaver, men ønsker ikke at være med i bestyrelsen. De un-
ge har så en kontaktperson i bestyrelsen. Kurt Wiell: Vi vil drøfte den traditionelle spis-
ning og en ny bestyrelseskultur er måske også på tide. 
Forslag til bestyrelsen: 
Preben Albers fra Sakskøbing, valgt for 2 år.   
Annelise Ibsen fra Søllested, valgt for 2 år. 
 

c) Valg af 1 suppleant til bestyrelsen. 
- Jan Rasmussen er valgt for 1 år. 

 
7. Valg af seniorspilleudvalgsmedlemmer. 

- Erik Høi, valgt for 1 år. 
- Casper Thaaning Steffensen, valgt for 1 år. 

  
8. Valg af ungdomsspilleudvalgsmedlemmer. 

- Jens Klemmensen, valgt for 1 år. 
- Kurt Wiell ønsker ikke genvalg. Thomas Wiell: Hvad består de enkelte poster af? Hvor 

mange gange om året? Hvad består arbejdet af? Dette bør beskrives. 
- Lynge Thang Jørgensen: Deltagelse i ca. 4-5 udvalgsmøder om året samt deltage i en 

eller flere opgaver om tilrettelæggelse af holdturnering. LF-mesterskaber, uddeling af 
præmier ved holdturneringsafslutning. Det er vigtigt at have kendskab til ungdomsspille-
re. Morten Romme: Stillingen kunne være vakant. Sven Erik Nyman: Kasper og Sven 
Erik vil sørge for holdturneringen og afviklingen af LF mesterskabet. Navn? evt. ned-
sættelse af en arbejdsgruppe der skal udarbejde funktions/arbejdsbeskrivelse af de for-
skellige opgaver, og at disse kunne ligge på hjemmesiden. Kurt Wiell: Det vil bestyrel-
sen se på. Stillingen er pt. vakant. Klubber vil søge i egne rækker efter emner.  

 
9. Valg af bredde- og uddannelsesudvalgsmedlemmer. 

- Kurt Wiell ønsker ikke genvalg. 
- Sune Hansen, valgt for 1 år.   
- Morten Jensen, valgt for 1 år. 
 

10. Valg af 2 revisorer. 
- Erik Høi, valgt for 1 år. 
- Walther Harenberg, valgt for 1 år. 

 
11. Valg af 1 revisorsuppleant. 

-  Allan Hansen fra Kraghave BK, valgt for 1 år. 
 

12. Eventuelt. 
- Hans Erik Thage: Spisning kan gå hurtigt, hvis man inviterer på en let frokost. 
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- Holdturnering med en ren herrerække i en af serierne. Sven Erik Nyman: Man skal pas-
se på ikke at fjerne pigerne, selvom det kan være svært at få dem overtalt. Der er mere 
socialt samvær når begge køn er repræsenteret.  

- Vedr. jule cup, så kunne man forsøge at åbne op for at kun én person i et damedouble-
par skal komme fra LF. Det er besluttet i bestyrelsen, at invitere til julecuppen igen i år. 

  
 Herefter:  
 

1. Orientering om DIF projektet ”Flere Fjer” ved repræsentant fra Badminton Danmark. 
2. Den nye træneruddannelse v/Uddannelseschef i BadmintonDanmark Ulrik Ditlev Jan-

sen. 
3. Ordet frit. 

  
 Kurt Wiell: Tak til dirigenten og til fremmødet. 
   

 
Mødet sluttede kl. 21:50. 
 
Sekretær, Bente Stryger Hansen – Badminton Lolland-Falster 


